
Notulen Algemene Ledenvergadering 28 juni 2022

Aanwezig: Michelle de Fijter, Jojanneke van Dalen, Andre den Boer, Goof van
Rijswijk,

1. Opening en Welkom

Jojanneke opent de vergadering om 20.05 uur.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vaststellen notulen ALV juli 2021

De notulen van de ALV 2021 worden ongewijzigd vastgesteld.

4. Voorstel tot wijzigen statuten ter stemming

Het bestuur heeft een statutenwijziging voorbereid ten behoeve van de integratie van
de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR). Het concept statuten werd
voorafgaand aan de ALV reeds aan alle leden verstuurd. De wetgeving is tijdens de
ALV beknopt uitgelegd aan de aanwezigen en de gevolgen en voortkomende
wijzigingen voor de huidige statuten werden besproken. De aanpassingen in de
statuten werden vervolgens goedgekeurd door de ALV.

5. Financieel verslag 2021 en bevindingen kascommissie

De kascommissie voor de controle over het jaar 2021 bestond uit:

- Mw. Gerdina van de Wiel
- Mw. Corina van Hemert - Combee

De kascontrole heeft dit jaar plaatsgevonden op 7 juni 2021 ten huize van de
penningmeester. Adres Maasdijk 131, Wijk en Aalburg. Onderstaande (Zie pagina 3)
balans reflecteert de situatie over het jaar 2021, waarbij een positief resultaat werd
gegenereerd van bijna 10.000€. Dit positieve resultaat was echter enkel alleen het
gevolg van de discrepantie tussen sportjaar en boekhoudkundig kalenderjaar en
daarmee de tijdstippen waarop inkomsten en uitgaven worden geboekt. Over
meerdere jaren bekeken is de balans neutraal.
Besproken tijdens de ALV werden volgende posten:

Contributie
In het jaar 2021 werd geen contributieverhoging doorgevoerd, mede ook met het oog
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op de Corona periode, waar het Bestuur geen extra kosten wensen door te belasten.
De contributie is verder conform verwachting.

Subsidie
De subsidieregeling van de Gemeente Altena is ongewijzigd gebleven. Ook voor
2022 zijn geen wijzigingen voorzien.

Grote clubactie
Ook in 2021 hebben onze leden weer actief loten verkocht. De bedragen die hiermee
worden gegenereerd zijn een belangrijk onderdeel van de balans (~10%) en dragen
derhalve substantieel bij aan de mogelijkheden die wij als club hebben om te
investeren in bijvoorbeeld materialen.

Contributie
Penningmeester heeft uitgelegd dat er in het sportjaar 2020/2021 meer dan
gemiddeld mensen hun lidmaatschap hebben opgezegd, hoewel de impact bij W.I.K.
veel kleiner was dan bij veel andere verenigingen door de actieve houding van
leidsters en bestuur. Ook heeft het bestuur voor wie dat wilde de mogelijkheid
gegeven tot een “coulance” / deels retour contributie voor het niet in de zaal kunnen
sporten. Deze 2 zaken samen resulteren in een negatieve post onder de noemer
contributie.

Zaalhuur
De zalen waren gedurende langere tijd gesloten en de Gemeente altena heeft deze
uren dat de zaal niet open was niet in rekening gebracht. Derhalve bijna geen
uitgaven aan zaalhuur.

Vrijwilligersvergoeding
Om bovengenoemde reden ook beduidend lager dan andere jaren, echter, door de
actieve houding van leidsters en bestuur in het zoeken van vervangende activiteiten
zoals buitensport hebben we wel vrijwilligersvergoeding aan de leidsters uitgekeerd.

Bondscontributie
De bondscontributie per lid was in 2021 gelijk aan eerdere jaren en derhalve zijn de
wijzigingen enkel toe te schrijven aan de variërende ledenaantallen.

Materiaalkosten
xxx

Tijdens de controle zijn de begin en eindsaldi van de verschillende rekeningen
gecontroleerd en steekproefsgewijs verschillende inkomsten en facturen
gecontroleerd. Ook heeft de kascommissie zich voor laten lichten over de brede
financiële ontwikkelingen in het jaar 2021, zoals bijvoorbeeld het subsidiebeleid van
de Gemeente Aalburg, de staat van de materialen in eigendom van W.I.K. en de
vooruitzichten voor het aankomende jaar.
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Tijdens de controle zijn geen onregelmatigheden aan het licht gekomen.
Kascommissie heeft derhalve decharge verleend aan de Penningmeester voor de
boekhouding over het jaar 2021 en heeft tevens aangegeven dat het Bestuur van
W.I.K. voor zover is gebleken een gedegen en conservatief financieel beleid voert en
er geen sprake is van openstaande of reeds bekende risico’s.

6. Begroting 2023 en contributie 2022 / 2023

Penningmeester heeft vervolgens de begroting voor het sportjaar 2022 / 2023
gepresenteerd, waarbij hij heeft aangegeven dat er hier eigenlijk geen grote
wijzigingen zijn in de verschillende posten t.o.v. eerdere jaren, aangezien er voor
zover bekend geen noemenswaardige kostenstijgingen zijn te vermelden.

Specifiek ten aanzien van de contributie voor het jaar 2022 / 2023 en het
bovengenoemde uitblijven van grote wijzigingen in inkomsten en uitgaven, deelt het
bestuur mee dat de contributie ongewijzigd zal blijven.

7. Jaarverslag activiteiten 2021

Jojanneke heeft een videoverslag gemaakt van alle activiteiten die in 2021 hebben
plaatsgevonden. Dit videoverslag werd getoond tijdens de ALV.
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Specifieke activiteiten die nog werden aangestipt waren.

- KNGU officiele wedstrijden, Clubkampioenschappe en Driekamp welke helaas
wegens Corona werden geannuleerd.
- De verschillende alternatieve activiteiten, zoals turnlessen bij VV Noad en de
schoolpleinen van de Henri Dunant en De Hoeksteen, welke door de proactieve
houding van leidsters en bestuur konden worden georganiseerd.
- De uitreiking van het Nijntje Beweegdiploma en de samenstelling van de Nijntje
Beweegtas voor de jongste leden.
- De seizoensafsluiting, gyminstuif i.s.m. Lios en S&V, de kledingbeurs, Glow in the
dark gymles en ook de Sint en Pieten gymfeest.

8. Mededelingen vanuit de ledenadministratie

Goof heeft een update gegeven van het ledenbestand. Zie bijlage x. W.I.K. is trots op
het stabiele ledenbestand, in het bijzonder in een periode waarin binnensport lange
tijd niet mogelijk was.

9. Corona & SV W.I.K

Jojanneke heeft een uitgebreide uitleg gegeven van alle activiteiten die tijdens de
Corona periode werden georganiseerd om leden toch activiteiten te kunnen bieden.

De binnensport werd zoals bekend zwaarder getroffen door de lockdown en alle
maatregelen, echter, dankzij de inzet van alle vrijwilligers heeft W.I.K. toch een actief
verenigingsleven kunnen hebben tijdens de Corona periode.

10. Technisch leiding

Namens de technische leiding heeft Michelle een update gegeven over de
verschillende aanspreekpunten voor leidsters, evenals de verschillende opleidingen
die lopen en gepland staan.

Ten aanzien van aanspreekpunten voor de verschillende leidsters wordt vermeld dat
deze duidelijk is vastgelegd en met alle betrokkenen is gedeeld.

Voor wat betreft de opleidingen deelt Michelle mede dat vanaf 2022 geïnvesteerd zal
worden in een “club kader coach”  ter ondersteuning van alle leidsters. Deze coach
zal opleiding en tips & tricks bieden voor de leidsters van W.I.K. en ten behoeve van
kwalitatief nog betere lessen.

Daarnaast gaan er ook weer verschillende leidsters en assistenten van start met de
KNGU N1, 2 of 3 opleidingen, welke een belangrijke basis voor kwalitatief, veilig en
plezierig lesgeven.
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11. Veilig sportklimaat
Jojanneke heeft nogmaals het belang van een veilig sportklimaat benadrukt en
tevens alle informatie aangaande onze vertrouwenspersoon, Diana de Jonge,
herhaald. Al deze informatie is ook terug te vinden op de website: www.wikaalburg.nl
.

12. Status ontwikkeling Alburcht Wijk en Aalburg

Jojanneke heeft een update gegeven van de gesprekken binnen de Gemeente
Altena aangaande D’Alburcht. W.I.K. is actief betrokken bij meerdere onderdelen van
dit project, waaronder de contacten met een extern adviesbureau aangaande de
realisatie van een vaste turnruimte.

Tijdens de vergadering wordt een schets gedeeld.

W.I.K. zal ook in de komende periode actief blijven meedenken en lobbyen voor de
realisatie van een turnhal.

13. Aflopende bestuurstermijnen

Penningmeester Andre en Secretaris Goof zijn al jaren interim in hun rol.
Er wordt wederom aangehaald dat versterking van het Bestuur en op termijn
wisseling van het bestaande bestuur een noodzaak is voor het stabiel voortbestaan
van de club.

14. Nieuwe bestuursleden

Helaas geen aanmeldingen.
Het bestuur spreekt uit dat het hoopt dat het niet tot het punt hoeft te komen dat het
huidige bestuur opstapt zonder dat er vervanging is.

15. Optuigen diverse commissies

Het bestuur geeft aan dat het werk gaat maken van het oprichten van commissie per
onderwerp om zo vrijwilligers op deelonderwerpen aan de club te kunnen verbinden.

Wordt vervolgd.

16. Rondvraag

Er werden geen vragen gesteld aan het bestuur.

17. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering 22.15
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